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Sektorsövergripande facklig samverkan  
 
Tid: 2021-09-08 kl.10:00-12:00  
Plats: Skype 
 
Närvarande: 
Angelica Dahl, Kommunal 
Sofia Johansson, FSA 
Teresia Karlsson, Kommunal (ersättare) 
Marie Schmid, Socialchef 
Angelica Karlsson, sekreterare 
Kent Möller, Vision 
 
Frånvarande:  
Maria Gustavsson 
Vakant, SSR 
 
 

1.Val av protokolljusterare 
Kent Möller 
 

2. Föregående protokoll – läggs till handlingarna 
 

3. Ekonomi 
Rapporten är inte färdig för aug, men prognosen pekar på ett plusresultat. 
 
4. Verksamhet 
Vikariesituationen och bemanningssituationen är besvärlig överlag. Det har varit ett 
möte om det. Man har hamnat i en situation där man inte vågar ta in personal, blir 
många TC-vik. De som blivit inlasade måste få schemarader och en tillgänglighet. Det 
kommer att bli fler inlasade inom kort. En arbetsgrupp har bildats för att komma tillrätta 
med problemet. 



Kommunal: Kontinuiteten påverkas av TC-vik. Det är ökat bemanningsbehov i 
hemtjänsten samtidigt som flera vikarier har arbetat mkt i sommar och vill vara lediga nu. 
Är det många som söker boendeplatser nu? MS: kön ligger på ca 4-5 personer (de är 
oftast på Östergården i väntan på plats).  
FSA: Det har även med snabb hemgång från sjukhus att göra att ärenden är ”tyngre”. 
Viktigt att personalen har rätt kompetens när vårdbehovet är mer omfattande. 
MS: Hemtjänsten har förstärkts på senare tid och det känns som den nivån kommer att 
permanentas. 
Kommunal: Viktigt att man vet vilka adresser man når både ordinarie och vikarier med 
tex informationsfilmer och dyl. 
Problem när man inte kan läsa varandras dokumentation i Life Care.  
 
Statsbidragen 
Samtliga tycker att en utredning av ny arbetstidsmodell är positivt. 
Lisa Magnusson deltar i projektet God och nära vård, A-L U leder det arbetet. 
Äldrelyftet, upphandlingsfasen pågår. Några har anmält intresse för utbildning. Svårt att 
utnyttja bidraget i år (som för de flesta kommunerna). 
Det är flera olika statsbidrag som rör äldreomsorgen/demensvården. Linda Andersson är 
projektledare för flera av dem. 
Vision: fungerar som vanligt, ny organisation under hösten när nya enhetschefen 
kommer. 
Råd och stöd arbetar mkt med familjewebben. 

 

5. Personal 
EC HS, Linda fick tjänsten, av personliga själ tackar hon nej. TF EC är Mi Carlsson.  
Börja om med ny rekrytering eller strukturera om i EC-gruppen? MS har ställt frågan till 
EC om någon är intresserad av en förändring. 
Liisa H har gått över till SF, Annelie S på plats och har fått sin introduktion. 
Linda är kvar på SF på 50%, resterande 50% är hon ansvarig för flera av statsbidragen. 
 
IFO, Eva E går i pension kring årsskiftet. Tjänsten är utannonserad. 
Ny biståndshandläggare Daniel Bråhde (LSS) 
 
Färdtjänsten kommer åter till vår sektor efter omorganisation i service och 
administration. Vi tar emot det när vi är redo, ev. utbildningsbehov. 
 
Förste socialsekreterare Barn och unga ute, endast en behörig sökande. 
 
Uppdelningen av IFO är ett led i att förbättra arbetssituationen inom enheten, komma till 
rätta med de dilemman som bl.a. framfördes i medarbetarenkäten. 
Stor rörlighet bland socialsekreterare överlag. 
 
FSA: Det är ansträngt på ssk-sidan. Rekryteringar har dragit ut på tiden. De har en ny 
vikarie som studerar till ssk, samt att Kerstin Bengtsson har timanställning inom rehab. 
Hon sitter även vak. Även Irene Karlsson arbetar en del extra. 
 



6. Arbetsmiljö 
Nämns under personal 
Kommunal: Varför får man inte arbetsskor när man får det inom barn/skola? Bra skor 
förebygger mkt skador.  
MS: kolla hur man kunnat upphandla skor inom BUA?  
AC Stening och Maria Drott arbetar med det inom BUA. Vi kollar med Tobias Svanberg 
hur avtalen ser ut. 
Arbetskläder? Är det olika för olika arbetsgrupper?  
FSA: Det bör finnas en tvättmaskin för arbetskläder och tex lyftselar mm. MS: Uppmanar 
FSA att lyfta frågan med Mi och Annelie på enhetsnivå. 
 
7. Övriga frågor 
FSA: Vad händer med Ringgården? 
MS: Upphandlingar pågår. 
 
Det är Angelica Dahls sista Fösam. Marie tackar för gott samarbete. Angelina Paustian 
ersätter henne på kansliet. På Fösam är Kommunals ena plats vakant tillsvidare. 
 
Marie avslutar mötet!  
     
Nästa möte 211013 kl. 08:30-10:30, Skype  
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_______________________________         ____________________________ 
Kent Möller, Vision Marie Schmid, socialchef/sektorchef 
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______________________________ 
Angelica Karlsson, sekreterare 
 

 


